
 

Stentoftens Grundejerforening 
 

Medlemmerne indkaldes til ordinær generalforsamling 
 

Torsdag den 27. marts 2025 kl. 19.30 på Rebildhus 
 

(Hvis muligt, tilmeld dig gerne senest 18/3 mettesvanberg@hotmail.com) 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne:  
 

1. Valg af dirigent og referent  

2. Bestyrelsens beretning  

3. Aflæggelse af regnskab for 2024 

4. Rettidigt indkomne forslag. 
Eventuelle forslag til generalforsamlingen skal indleveres skriftligt til formanden Andreas Popp, 
gerne på e-mail: andreas.popp@gmail.com, senest 1 uge før generalforsamlingen, dvs. senest 
18/3-2024. Indkomne forslag vil blive annonceret på Facebook-gruppen og hængt op på 
opslagstavlen. 
 NB: Vedhæftet er et forslag om fældning af træer i runder 2. 

 
5. Fremlæggelse af budget for 2025 og fastsættelse af kontingent  

 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 

• Mette Svanberg er på valg – modtager ikke genvalg – kandidater er velkomne😊 

• Svend Bråten er på valg– modtager ikke genvalg – kandidater er velkomne😊 
Hvis du vil vide mere om omfanget af bestyrelsesarbejdet er du velkommen til at kontakte 
bestyrelsen. 

 
7. Valg af kasserer (Dette punkt udgår hvis kassereren er en del af bestyrelsen)  

 
8. Valg af revisorer og revisorsuppleanter  

 
9. Eventuelt. Under eventuelt kan der ikke sættes forslag under afstemning. 

 
 
Efter generalforsamlingen er foreningen vært ved kaffe og kage.  
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
 

Husk at tilmelde jer vores Facebook-gruppe under navnet "Stentoftens Grundejerforening" 

Bestyrelsen søger også hjælp til ny hjemmeside – hør mere hvis det fanger din interesse. 

 

Vedtægternes §10: ”Hvert medlem har 2 stemmer for hver parcel, 

han ejer”. Vi tolker det således at ved delt ejerskab berettiger det 

til i alt 2 stemmer per parcel, uanset om en eller begge ”halv”ejere 

kommer til generalforsamlingen.  

Endvidere: ”Intet medlem kan dog afgive stemme i henhold til 

mere end 1 fuldmagt”. Vi tolker således at en parcel samlet kan 

give fuldmagt til en anden parcel. 
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Forslag til generalforsamlingen 2025 
Forslagsstiller: Bestyrelsen 

I runder 2 er der enkelte store træer på fællesarealerne som giver udfordringer for renovationsbilerne. 

Rebild Kommune har indskærpet overfor grundejerforeningen, at det er foreningens ansvar at sikre fri 

passage for skraldebilerne.  

Træerne er gennem årene beskåret for at imødekomme kravene til adgangsforholdene. Træerne er dog 

blevet så store nu, at bestyrelsen foreslår at træerne fældes.   

Derfor sættes følgende til afstemning; De 2 store træer i runder 2 fældes i løbet af 2025 (se kortet; træer 

der foreslås fældet er markeret med rød pil).   

  


